- 1. csl x Jumbo Taxi Free Wi-Fi 服務(「此服務」)由 CSL Mobile Limited(「CSL」 /「我們」) 提供,並受以下條款及細則約束。
- 2. 乘客必須根據提供的網路名稱及密碼登入,方能享受此服務。
- 3. 此服務經我們的 4G LTE-A 網絡提供,其網絡下載之網絡規格為 100Mbps(上載為 50Mbps),並只適用於指定地區及需使用指定可支援的裝置。乘客所體驗之實際速度 會少於網絡規格,並會因應所使用之裝置、地點、網絡情況及其他因素而有所影響。
- 4. 此服務的連接受珍寶的士的運作而影響。當的士引擎關上超過 5 分鐘時,此服務便會中斷。
- 5. 此服務的連接或因珍寶的士內的 Wi-Fi 裝置的狀態而影響。當乘客離開珍寶的士後, 此服務便會中斷。乘客必須於每次乘坐珍寶的士時逐次登入以享用此服務。
- 6. 我們會以應有的謹慎及技能為閣下提供此服務。但是,就電訊系統的特性(包括我們賴以提供服務而非由我們控制及擁有的各樣系統及服務),我們不能保證我們的 Wi-Fi 服務會是持續或無誤。
- 7. 此服務之連接儀器的要求:
 - a. 你的連接儀器(如你的電腦或 iPad)必須符合 Wi-Fi 和 IEEE 的標準;
 - b. 你同意遵守本公司不時發出的指示;及
 - c. 你同意我們有權過濾及/或限制你使用載有非應邀、帶有令人反感、誹謗、不雅、 淫褻、威脅、滋擾或嚇詐性質的內容的網站。

倘有以上任何要求未予滿足,我們可能無法向你提供 Wi-Fi 服務。

- 8. 就使用此服務,你接受與此服務有關的所有風險並同意免除我們就任何與此服務有關的 所有責任,包括未能提供此服務及/或因使用此服務而引致的損失。對於你或任何其他人 士因使用此服務所致的任何損失或損害(包括損失及洩露資料、內容、個人資料或任何 財物損失),我們概不負責,亦不會退還你就此服務所支付的任何費用及任何相關之流 動服務費用。
- 9. CSL 有權隨時更改本條款及細則而不作另行通知。如有任何爭議,我們保留最終決定權。
- 10. 如中英文條款有所差異,一概以英文版本為準。

- csl x Jumbo Taxi Free Wi-Fi service ("Service") is provided by CSL Mobile Limited ("CSL" /
 "we"/"our") Limited and subject to below terms and conditions.
- 2. To use this Service, passengers must use the Wi-Fi network name and password provided to login.
- 3. This Service is provided via our 4G LTE-A network. The network specification for downlink of 4G LTE-A network is 100Mbps (with 50Mbps for uplink), which is only available to designated locations with the use of a compatible device. Actual speeds that passengers experience may be less than the specifications and will be affected by the device used, locations, network conditions and other extraneous factors.
- 4. Service connections are subject to the operations of the Jumbo Taxi. Once the taxi engine has been switched off for 5 minutes, the Service will terminate.
- 5. Service connections are subject to status of the Wi-Fi device installed in the Jumbo taxi. The Service will terminate when passengers disembark the Jumbo Taxi. Passengers will be required to login each time you use this Service on each Jumbo Taxi ride.
- 6. We will use due care and skill in providing the Service to you. However, given the nature of telecommunication systems (including our service's reliance on systems and services that we do not own or control), we cannot guarantee that our Wi-Fi service will be continuous or fault free.
- 7. Connected device requirements for this Service:
 - a. your connected device (such as, your computer or iPad) must be Wi-Fi and IEEE compliant;
 - b. you agree to follow the instructions given by us from time to time; and
 - c. you agree that we shall have the right to filter and/or restrict your access to any website which contain unsolicited, offensive, defamatory, indecent, obscene, menacing, nuisance or hoax materials.

We may not be able to provide the Wi-Fi service to you if any of the requirements are not met.

- 8. By using this Service, you accept all the risks associated with using this Service and agree to release us from all liability in connection with any failure of the Service and/or loss suffered from use of this Service. We shall not be liable to you, or any other Service users for any loss or damage (including loss or leakage of information, content, personal data or any monetary losses). Neither will we refund any charges paid by you for Service, nor any related mobile service charges.
- 9. The terms and conditions are subject to change by CSL without prior notice. In the event of dispute, our decision shall be final and binding.
- 10. In the event of inconsistencies between the Chinese version and the English version of these terms and condition, the English version shall prevail.